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İhsan COŞKUN

Teknik direktör 
takımı 

>7’de

Simru SİLAHTAROĞLU

Enflasyonda
yer çekimi! 

>2'de

Funda ALPASLAN TALAY

Kırılma ve
yeniden inşa

>5’te

EkmEğİn İçİndE 
‘tırnak’ İddİası 3

Mermerli Park’ta 
neler oluyor?

İdris ÖZYOL sayfa 4’te

�Runtalya, heyecanla koşuldu. 65 ülkeden bin 
800’ü yabancı olmak üzere binlerce sporcu ve va-
tandaşın buluşması şenlik havasında geçti. 8’de

runtalya maratonu 
heyecanla koşuldu

CHP’LİLEr ÖZEL’LE 
‘YOLa dEVam’ dEdİ

Cumhuriyet Halk Partisi’nin 21. Olağanüstü Kurultayında bin 171 
delegenin oyunu alan Özgür Özel, yeniden genel başkan seçildi. Genel 

Başkanlığa adaylığını açıklayan Ümit Uysal ise adaylıktan çekildi

�CumhuRİyET Halk Partisi’nin 21. 
Olağanüstü kurultayı gerçekleştiril-
di. Bin 276 delegeden bin 171’i Öz-
gür Özel’in lehine oy kullanırken, 
105 oy ise geçersiz sayıldı. Özel 
yeniden genel başkan seçildi.

�Genel başkanlığa aday olan murat-
paşa Belediye Başkanı Ümit uysal, 
“Partimi yıpratmamak için burada 
detaylarını ifade etmeyeceğim 
gerekçelerle adaylık iddiamı sürdür-
meme kararı aldım”  dedi. 5’te

ÖZEL güVEn taZELEdİ 

uYsaL adaYLıktan çEkİLdİ

İLk kutLaYan 

başkan bÖCEk 
OLdu 

Kurultaya katılan 
Başkan muhittin Böcek 
ise “Genel Başkanı-
mız Sayın Özgür Özel 
önderliğinde iktidar yü-
rüyüşümüze kararlılıkla 
devam edeceğiz. Sayın 
Özel’i ve parti meclisi-
mizi kutluyorum” dedi. 

�antalya, Yacht Life 
Boat Show 2025’e ev 
sahipliği yapıyor. AN-
FAŞ’ta düzenlenen fu-
arda, sektör profes-
yonelleri, denizcilik 
tutkunları ve teknolo-
ji meraklıları buluşu-
yor. 2’de

�antalya Kültürel Miras Derneği 
(ANKA), Arkeoloji Müzesi’nin kıs-
men korunarak kullanılması tale-
biyle başvuruda bulundu. 4’te

�avukatlaR Günü kapsamında çe-
lenk sunma töreninde konuşan Baro 
Başkanı Bozaner, “Avukatlar, gele-
ceğe umutla bakamıyor” dedi. 2’de

�RAMAzAN Bayramı 
boyunca ülke genelin-
de yaşanan trafik kaza-
larında 72 kişi hayatını 
kaybederken, 8 bin 313 
kişi yaralandı. Trafik 
Kazalarını Önleme Der-
neği Başkanı Abdullah 
Gökmen, toplu taşıma-
ya dikkat çekti. 6’da

samsun’a 
geçit yok

�AnTAlyASPOR 
Süper lig’in 
30’uncu hafta-
sında sahasında 
oynadığı maçta 
ligin flaş takımı 
Samsunspor’u 
2-1 
yendi.

dünya yat sektörü 
antalya’da buluştu

müze’nin yıkımı 
durdurulsun!

avukatlar 
isyan etti

gereksiz aramalar 
112’yi meşgul ediyor

bisiklet sporcuları 
kemer’de buluşuyor

�İl Ambulans Servisi Baş-
hekimi münevver Kurt, 
gereksiz çağrıların acil 
vakaların önüne geçtiğini 
belirtti. 3’te

�‘Kemer Bisiklet Rotaları’ 
projesi kapsamında oluştu-
rulan 1000 kilometrelik rota-
da Rus ve Avrupalı bisiklet-
çiler kamp yapacak. 8’de

ünlü ailesinin  
mutlu günü

�DEnİZCİlEşmE Platformu 
Başkanı İzzet Ünlü’nün kızı 
hayriye Işıl Ünlü ile halil Do-
ğan hayatını birleştirdi. 4’te

Yine canımız yandı
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Simru
 SİLAHTAROĞLU

Enflasyonda yer çekimi!

HAYATA GÜLÜMSE
AnTALyA Barosu eski Başkanı Hüseyin Ge-

çilmez, 5 nisan Avukatlar Günü dolayısıy-
la yaptığı açıklamada, hem mesleki sorunla-
ra hem de adalet sistemindeki bozulmalara 
dikkat çekti. Avukatların her geçen yıl daha 
ağır koşullarda görev yaptığını belirten Ge-
çilmez, “Meslektaşlarımızın önemli bir bölü-
mü ciddi geçim sıkıntısı yaşıyor. İş olanak-
larımız daraldı. yeni mezun sayısının 
kontrolsüz biçimde artması, mesle-
ği sürdürülebilir olmaktan uzak-
laştırıyor” dedi.

YARGININ BAĞIMSIZLIĞI

yargının bağımsızlığını kay-
bettiğini ifade eden Geçilmez, 

adalet sistemine olan güvenin her geçen gün 
azaldığını vurguladı. “yargı siyasallaştı ve 
bağımlı hale geldi. Hukuk kuralları uygu-
lanmıyor, kararlar keyfi biçimde alınıyor. 
Bu durumdan en çok rahatsız olanların 
başında biz avukatlar geliyoruz. ne yazık 

ki mutlu değiliz. Umutla bakmak istiyoruz 
ancak mevcut koşullarda iyi şeyler söyle-

mek mümkün değil. Bugünleri dayanış-
mayla ve kararlılıkla aşacağımı-

za inanıyoruz. yargının yeniden 
bağımsız olduğu, hukukun üs-
tünlüğünün egemen olduğu 
bir sistem için çalışmaya de-
vam edeceğiz” ifadelerini 
kullandı.  HABER MERKEZİ 

AnTALyA Barosu tarafından 5 nisan 
Avukatlar Günü kapsamında çelenk 
sunma töreni gerçekleştirildi. Cum-
huriyet Meydanı’ndaki törene çok 

sayıda avukat katıldı. Tören, saygı duruşu ve 
İstiklal Marşı’nın ardından Atatürk anıtına 
çelenk sunumu ile devam etti. Çelenk töreni-
nin ardından günün anlam ve önemine iliş-
kin konuşmayı Antalya Baro Başkanı Av. Ali 
Çağdaş Bozaner yaptı. Baro Başkanı Bozaner 
konuşmasında, avukatlık mesleğinin ekono-
mik ve hukuki açıdan ciddi sorunlarla karşı 
karşıya olduğunu vurguladı. 

Bozaner, “Meslektaşlarımızın en temel ge-
çim kaynaklarına ulaşamadığı, işçi avukatla-
rın geleceğe umutla bakamadığı, kamudaki 
mensuplarımızın ise eski özlük haklarından 
uzaklaştığı bir dönemdeyiz. Bugün her yaş-
tan ve kıdemden avukat, geçim kaygısıyla 
geleceğe umutla bakamaz hale geldi. Avu-
katlık, ne kadar zor koşullardan geçerse geç-
sin, hak ettiği değeri mutlaka kazanacaktır. 
Bu zorlu süreçleri dayanışmayla aşacağımıza 
inanıyoruz” diye konuştu.

‘SAVUNMA HAKKI                      
DEMOKRASİNİN TEMİNATIDIR’

Son dönemde avukatlara yönelik baskıla-
ra değinen Bozaner, “Avukatların sesi kesi-
lirse yurttaşın nefesi kesilir. Savunma hakkı 

bir haktır ve bu hakkın güvencesi avukatlar-
dır” dedi. 

Hukuk devletine yönelik tehditlerin arttı-
ğını söyleyen Bozaner, “Cumhuriyetin teme-
li hukuktur, hukukun teminatı ise avukat-

lardır, 5 nisan bugünlerde belki bir kutlama 
günü değil ama mücadele günü olarak görül-
melidir. Avukatların adalet sürecindeki rolü, 
bugün her zamankinden daha değerlidir” 
diye konuştu.  dha

SİvİL Düşünce Derne-
ği, AK Parti Antalya Mil-
letvekili Atay Uslu’nun 
rehberliğinde Finike’ye 
ziyaret gerçekleştirdi. 
Program, Finike’nin ta-
rihi, kültürel ve tarımsal 
değerlerini yerinde in-
celemeyi amaçladı. ‘Por-
takalın ve turunçgille-
rin başkenti, Akdeniz’in 
incisi Finike’ sloganıy-
la başlayan programda; 
Turunç Botanik Bahçe-
si, Muhammet Bin nidai 
Kasım Hz. (Derviş Kafi) 
Dergahı, Lymra Antik 
Kenti, narenciye ürünle-
rinin işlendiği MEySAn 
Tesisi ve mimarisiyle dik-
kat çeken Eroğlu nuri Ca-
mii ziyaret edildi. Millet-
vekili Atay Uslu, Derviş 
Kafi Dergahı’ndaki res-
torasyon çalışmalarında 
sona gelindiğini belirte-
rek, “Bu yapı, 15. yüzyıl-
dan günümüze uzanan 
bir irfan ve kültür mi-
rasıdır. Restorasyon ta-
mamlandığında, derga-
ha uygun bir kafetarya 
inşa ederek burayı turiz-
me kazandırmayı planlı-
yoruz,” dedi. Ziyaretlerin 
ardından Sivil Düşünce 
Derneği Başkanı Hidayet 
Gültekin yaptığı açıkla-
mada, “Bu güzide eserle-
rin korunmasında ve Fi-
nike’nin tarihi, kültürel 
ve tarımsal değerlerinin 
yaşatılmasında emeği 
geçen başta Atay Uslu ol-
mak üzere herkese teşek-
kür ediyoruz” dedi. 
HABER MERKEZİ 

AvukAtlAr 
isyAn etti
5 Nisan Avukatlar Günü kapsamında çelenk sunma töreni gerçekleştirildi. 

Baro Başkanı Ali Çağdaş Bozaner, “Bugün her yaştan ve kıdemden 
avukat, geçim kaygısıyla geleceğe umutla bakamaz hale geldi” dedi

‘Her 5 Nisan’a daha kötü giriyoruz’
Antalya Barosu eski 

Başkanı Hüseyin 
Geçilmez, 5 Nisan 

Avukatlar Günü’nde 
yaptığı açıklamada 

meslektaşlarının 
artan geçim 

sıkıntısına 
ve yargının 

bağımsızlığını 
yitirmesine
dikkat çekti

Sivil Düşünce 
Derneği Finike’de

AnTALyA, denizcilik sek-
törünün yat fuarlarından 
yacht Life Boat Show 2025’e 
ev sahipliği yapıyor. Bu yıl 
ikincisi AnFAŞ’ta düzenle-
nen fuarda, sektör profes-
yonelleri, denizcilik tutkun-
ları ve teknoloji meraklıları 
denizcilik dünyasındaki en 
güncel ve önemli gelişmele-
ri yakından takip etme fırsa-
tı bulacak. Programda yap-
tığı konuşmada Antalya’nın 
yat sektörü alanında büyük 
potansiyele sahip olduğunu 
belirten vali Hulusi Şahin, 
“Antalya, gerek yat limanla-
rı ve marinalarıyla, gerekse 
Serbest Bölge’deki üretimle-
riyle Türk yatçılık sektörün-
de önemli bir yere sahiptir. 
Özellikle Serbest Bölge’de 
bu potansiyeli değerlendi-
ren çok önemli firmalarımız 
kurulmuş durumda. Bugün 

bu firmalar yaklaşık bir mil-
yar Euro’nun üzerinde ihra-
cat imkânı sağlamaktadır. 
yatçılık sektörü sadece üre-
tim değil, bakım, onarım 
ve servis ihtiyacını da bün-
yesinde barındırmaktadır. 
Bu sebeple Serbest Bölge’de 
yeni alanlar üretmek için 
gerekli çalışmaları yapıyo-
ruz. Böylece Antalya’ya çok 
önemli düzeyde istihdam ve 
katma değer katkısı sağla-
mış olacağız” ifadelerine yer 
verdi. Konuşmaların ardın-
dan vali Şahin ve protokol 
üyeleri fuar alanını gezerek 
incelemelerde bulundu. 5-13 
nisan tarihleri arasında de-
vam edecek olan fuarda, yat 
üreticileri, donanım ve ak-
sesuar sağlayıcıları ve deniz 
turizmi şirketleri, en son de-
nizcilik teknolojilerini ziya-
retçilerle buluşturacak.İHA

Dünya yat sektörü 
Antalya’da buluştu
Antalya, denizcilik sektörünün yat fuarlarından Yacht Life Boat Show 
2025’e ev sahipliği yapıyor. Fuarda, sektör profesyonelleri, denizcilik 
tutkunları ve teknoloji meraklıları denizcilik dünyasındaki en güncel 

ve önemli gelişmeleri yakından takip etme fırsatı bulacak

Acaba diyorum yer 
çekimi gücünün etki-
sine mi girdi enflas-

yon? Sayın TÜİK, Mart ayı 
enflasyon verilerini açıkladı 
ya, Mart’ta enflasyon aylık 
bazda yüzde 2.46 olmuş. 
Böylece yıllık tüketici fiyat 
endeksi TÜFE de, yüzde 
38,1’e düşmüş. Yani enflas-
yonda düşüş sürüyor! İyi de 
vatandaşın bundan neden 
haberi yok, TÜİK’in amacı 
ne acaba? Hesap, kitap yine 
karıştı aklım misali ama 
öyle de böyle de önemli 
olan sokağın enflasyonu. 
Sokak ne diyor sokak?

Elbette merakımız ve 
beklentimiz ‘enflasyonda 
gerçek düşüş ne zaman 
olur’ yönünde. Vatandaşın 
görüşüne bakılırsa ‘ekonomi 
komalık’. İçimiz soğumuyor 
yani. Ekonomistlere göre, 
yılın ilk çeyreğinde asgari 
ücretlinin ve emeklilerin 
maaşları erimiş gitmiş. 
Hal böyle olunca da işin 
uzmanları ‘ara zam şart’ 
der olmuş. Zira TÜİK en 
çok artış yüzdesinin gıda 
ve konutta gerçekleştiğini 
hesaplamış ama burada bir 
paradoks var sanki. Enflas-
yon öyle ya da böyle düşüş 
gösteriyor da özellikle gıda 
fiyatları, ev kiraları düşen 
enflasyona endeksli olarak 
neden düşmüyor? 

Ne yalan söyleyeyim, 
TÜİK’in enflasyon verileri 
içimi soğutmuş ‘pek gü-
zelmiş’ dedirtmişti ama bir 
bakıyorsun sokağın enflas-
yonu hiç de öyle demiyor. 
Günlük gündemi ekonomi 
olan millettin, enerjiden gı-

daya gelen zincirleme zam-
lar nedeniyle hayatı çekil-
mez olmuş. Bakar mısınız, 
konutlarda elektriğe gelen 
yüzde 25’lik zam vatandaşı 
bildiğiniz ‘hunili deliye’ 
çevirmiş. Vatandaş da işi 
ironiye vurup ‘artık evlerde 
gaz lambası yakar, kör ebe 
oynarız’ demeye başlar 
olmuş. Hani elektrikte tasar-
rufa yönelsek desek, zaten 
yöneldik yöneleceğimiz 
kadar. Sayaçlar dönedursun, 
elektrik faturasına gelen 
yüzde 25’lik zam tepkiye 
neden olmaya başladı bile. 
Peki, doğalgaza zammın 
ayak seslerini duyan var mı? 

Dedikten sonra gelelim 
asıl meseleye. Döviz kuru 
sürekli yükseliyor, iyi de 
sistemsel sorun olan du-
ruma kalıcı çözüm ne? Bu 
zam yağmurunda, enflasyon 
fırtınasında millet napcek? 
Alışveriş poşetleri artık dol-
muyor. Tüketici, market raf-
larına uzanamıyor, uzanan 
el ise etiketi görünce geri 
çekiliyor. Dar ve sabit gelir-
li, temel gıda maddelerini 
almakta zorlanıyor. Vatan-
daş daha mütevazı sofralar 
kuruyor. Velhasıl-ı kelam, 
zamlar nedeniyle şimdilerde 
ekonomi pandemisi yaşıyo-
ruz üzerinize afiyet. 

Fazlaca izahat, lisana ka-
bahattir deyip, sözün özüne 
gelelim. Açıkçası TÜİK’in 
düşen enflasyon verileri 
içimizi az biraz soğutur gibi 
olmuştu da pazara, markete, 
manava gidip de etiketleri 
görünce bir kez daha anla-
dık ki TÜİK galiba bizimle 
eğleniyo!..
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ALANYA ve Gazipaşa ilçelerinde 
Jandarma Suç Araştırma Timleri (JASAT) 
tarafından yürütülen çalışmalar sonucunda, 
hakkında 15 ayrı suçtan toplam 17 yıl 9 ay 
kesinleşmiş hapis cezası bulunan ve 41 adet 
suç kaydı olan firari İ.M. yakalandı. İHA

Daha fazla kaçamadı 

112 Acil Çağrı Mer-
kezi, hayati tehlike taşı-
yan acil durumlar için 
hizmet veriyor. Ancak 
merkeze gelen bazı çağ-
rılar, acil durumlarla il-
gisi olmayan talepler-
den oluşuyor. Yetkililer 
hattı meşgul eden çağrı-
ların, acil müdahale ge-
rektirecek olayların önü-
ne geçtiğini ve kişilerin 
hayatına mal olabilece-
ğini söyledi.

24 SAAT HİZMET 
VERİYORLAR

112 Acil Çağrı Merkezi’nin 24 saat 
hizmet verdiğini söyleyen Antalya İl 
Ambulans Servisi Başhekimi Uzman 
Doktor Münevver Kurt, “Toplamda 
100’ün üzerinde personelimiz bulu-
nuyor. Çağrı yönlendiricileri, Nakil 
Koordinasyon Birimi danışmanları, 
hekimler ve diğer destek birimleriyle 
birlikte çalışmalar yürütülmektedir. 
Gelen çağrılar değerlendirildikten 
sonra acil yardım ambulansı gerekip 
gerekmediği belirlenir. Eğer ihtiyaç 
varsa, vatandaşa en yakın ambulans 
ekibi olay yerine yönlendirilir. Am-
bulans ekibi ulaşana kadar acil mü-

dahale gerekiyorsa, çağrı danışman-
larımız devreye girerek telefonla 
yönlendirme yapar ve gerekli ilk yar-
dım uygulamalarını vatandaşa anla-
tarak yardımcı olur” dedi.

Çağrı merkezine gelen ve meşgul 
eden talepleri anlatan Kurt, “‘Evlene-
ceğim kişinin bilgilerini versem, bu-
laşıcı ya da genetik bir hastalığı olup 
olmadığını öğrenebilir miyim? Gebe-
lik testi yaptırmak istiyorum, ambu-
lans gelip yapabilir mi? Ambulans 
kiralamak istiyorum, kız arkadaşı-
ma evlenme teklifi edeceğim. Ayak-
kabı ayağımı vurdu, ambulans beni 
eve bırakabilir mi? Giderken yolda 

pansuman yapar mı? Pa-
nik atak hastasıyım, uçağı-
mı kaçırmak istemiyorum. 
Ambulans beni havaa-
lanına yetiştirebilir mi’ 
şeklinde taleplerle karşı-
laşıyoruz” ifadelerini kul-
landı.

‘İLK YARDIM EĞİTİMİ 
BÜYÜK ÖNEM 

TAŞIYOR’

Acil vakalarda neler ya-
pılması gerektiğine de 
değinen Kurt, “Acil yar-
dım gerektiren vakalar-

da, kalp durması ve solunum durma-
sı gibi hayati durumlara müdahale 
edilmesi gerekebilir. Karşıdaki kişi ilk 
yardım bilgisine sahip değilse, çağ-
rı merkezi personeli ona ne yapması 
gerektiğini adım adım anlatır. Ancak 
burada vatandaşlarımızın da bilinç-
li olması, ilk yardım eğitimi alması 
büyük önem taşımaktadır. Ne kadar 
yönlendirme yapsak da ilk yardımın 
temel bilgileri önceden öğrenilme-
li. Her an herkesin başına gelebilecek 
acil durumlar karşısında, çocuklar ve 
yetişkinler için ayrı ayrı ilk yardım 
eğitimi alınmasını önemle vurgulu-
yoruz” diye konuştu. dHa

MUrATPAşA ilçesi Kızılarık 
Mahallesi’nde oturan 2 ço-
cuk babası Semih Can Ak-
gümüş, evinin yakınında-

ki bir fırından ekmek ve poğaça satın 
aldı. Eve gelip ekmeği çiğneyen Akgü-
müş, içinde sert bir madde olduğunu 
fark etti. Eline alıp, incelediğinde ek-
meğin içindekini tırnak parçasına ben-
zetip, fırını arayan Akgümüş, durumu 
işletme yetkililerine bildirdi. İddiaya 
göre fırın sahibi tarafından tehdit edil-
diğini belirten Akgümüş, polise gitti. 
Akgümüş, içinden tırnak çıktığı ve du-
rumu bildirdiği firma sahipleri tarafın-
dan tehdit edildiği iddiasıyla şikayetçi 
oldu. Diğer yandan alınan numunele-
rin polise teslim edildiği öğrenildi.

‘ÇİĞNERKEN HİSSETTİM’

Fırın yetkililerini aradığında ekme-
ğin içindeki parçanın plastik olabile-
ceğini belirttiklerini kaydeden Akgü-
müş, “27 Mart günü sabah saatlerinde, 
her zamanki gibi düzenli alışveriş yap-
tığım fırından 2 ekmek ve 4 poğaça al-
dım. Eve götürdüğümde ekmeklerden 
birinin içinden bir madde çıktığını fark 
ettim. Bunu çiğnerken hissettim ve çı-
kardığımda tırnağa benzeyen bir cisim 
olduğunu düşündüm. Yetki-
liler, WhatsApp üzerinden 
görüntü ve ses kaydı gibi 
belgeleri kendilerine iletme-
mi istedi. Ben de istenenleri 
gönderdim ancak saatlerce 
beklememe rağmen herhan-
gi yanıt alamadım” dedi.

‘PLASTİK OLDUĞUNU 
İDDİA ETTİ’

Yetkililerin cevap verme-
mesinin ardından fırına git-
tiğini belirten Akgümüş, 

“WhatsApp üzerinden görüntüleri 
gönderdiğim kişi beni aradı. Böyle bir 
durumun yaşanamayacağını kabul et-
mediklerini söyledi ve kısmen özür di-
ledi. Onların daha ılımlı yaklaşmaları-
nı beklerken, iş yeri sahibi olduğunu 
söyleyen bir kişi beni aradı. Bu kişi, ek-
meğin içinden çıkan maddenin tırnak 
değil, plastik olduğunu iddia etti. Ben 
de plastiğin de bu durumu değiştirme-
yeceğini yine de mağdur olduğumu 

söyledim. Bunun üzerine bana haka-
ret ve tehditlerde bulunmaya başladı. 
Maddenin plastik olduğu kanıtlanır-
sa, benimle farklı şekilde görüşeceği-
ni söyleyerek tehditlerine devam etti. 
Benim 2 küçük çocuğum var. Çocuk-
larım o ekmeği yiyebilirdi ve boğazla-
rına takılma, enfeksiyon kapma gibi 
sağlık problemleri yaşayabilirdi. Mağ-
dur olan benken, kendilerini mağdur 

gibi göstermeye çalıştılar. Bu olay 
nedeniyle firma hakkında şikayetçi 
oldum” diye konuştu.

‘MÜVEKKİLİME TEHDİTLER 
SAVURMUŞTUR’

Müvekkilinin işletme tarafından 
tehdit edildiğini kaydeden avukat 
Süleyman Kesici, “Müvekkilimin 
başına gelen olay, son derece tik-
sindirici ve iğrendirici bir durum. 
Gıda işletmelerinden hijyen stan-
dartlarına uygun davranmaları 
beklenirken, bu işletme hem bu 
kurallara uymamış hem de mü-
vekkilime yönelik tehditkar bir 

tutum sergilemiştir. Gece saatlerinde 
işletmenin sahibi olduğunu söyleyen 
bir kişi, müvekkilimi arayarak çıkan 
maddenin tırnak değil, plastik olduğu-
nu iddia etmiş ve ona bu maddeyi yak-
masını söylemiştir. Yandığında plastik 
gibi erirse müvekkilimin kendisinden 
özür dilemesi gerektiğini, gerçekten 
tırnak olduğu ortaya çıkarsa müvek-
kilimin ayaklarına kapanacağını be-
lirtmiştir. Bununla birlikte maddenin 
plastik olduğunun anlaşılması duru-
munda müvekkilime ‘gününü göstere-
ceğini’ söyleyerek tehditler savurmuş-
tur” dedi.

‘HAK İHLALLERİNE KARŞI SESSİZ 
KALINMAMALI’

Kesici, müvekkilinin TCK 185’inci 
madde kapsamında mağdur edildiği-
ni, ayrıca tehdit ve hakarete uğradı-
ğını söyledi. TCK 185’inci madde kap-
samında ve tehdit, şantaj ve hakaret 
gerekçesiyle şikayetçi olduklarını belir-
ten Kesici, “Bu olay, toplumun gıda gü-
venliğine güvenini sarsabilecek dere-
cede ciddi bir durum. İnsanlar fırından 
ekmek alırken ne kadar güvende ol-
duklarını sorgulamak zorunda kalma-
malı. Toplumun bu tür olaylar karşısın-
da daha bilinçli olması ve tüketicilerin 
hak ihlallerine karşı sessiz kalmaması 
gerektiğini düşünüyoruz. Böylece hem 
bireysel haklar korunmuş olur hem 
de toplum sağlığı tehlikeye atılma-
mış olur. şikayetlerimizi ilgili mercile-
re yaptık” diye konuştu. Telefonla ula-
şılan fırın yetkilisi ise tüm belgelerinin 
eksiksiz olduğunu ve denetimlerden 
tam not aldıklarını söyledi. Ekmeğin 
içinden çıkanın tırnak olamayacağını, 
hijyen koşullarına dikkat ettiklerini be-
lirten yetkili, maddenin plastik olabile-
ceğini kaydetti.  dHa

EkmEğin içindE 
‘tırnak’ iddiası

Bir fırından ekmek alan Semih Can Akgümüş, içinden tırnak çıktığı ve durumu bildirdiği firma 
sahipleri tarafından tehdit edildiği iddiasıyla polise şikayetçi oldu. Akgümüş’ün avukatı, müvekkilinin 

TCK 185’inci madde kapsamında mağdur edildiğini, ayrıca tehdit ve hakarete uğradığını söyledi

KAş ilçesinde Sahil Güvenlik Antal-
ya Grup Komutanlığı İstihbarat şube 
Müdürlüğü ve Sahil Güvenlik Antalya 
Grup Komutanlığı’na bağlı ekipler tara-
fından göçmen kaçakçılığıyla mücade-
leye yönelik yapılan operasyonlarda; 
Türk karasularında 2 lastik bot içerisin-
de toplam 12 si çocuk olmak üzere 42 
düzensiz göçmen kurtarıldı.

Ayrıca sahilden yaklaşık 18 deniz mili 
mesafede yarı batık vaziyette olan 1 dü-
zensiz göçmen botu durduruldu. Yarısı-
na kadar su almış vaziyetteki botta bu-
lunan 13 ü çocuk 38 düzensiz göçmen 
kurtarılırken, bölgede yapılan aramada 
1 kişinin cansız bedenine ulaşıldı. Tek-
ne içerisinde bulunan A.K. isimli organi-
zatör Kaş Cumhuriyet Başsavcılığı tali-
matları doğrultusunda gözaltına alındı. 
Kurtarılan düzensiz göçmenlerden bir 
kadının yanından ayırmadığı kedisiyle 
beraber Avrupa’ya gitmek istediğini an-
cak Yunanistan unsurlarınca kedisiyle 
beraber Türk karasularına geri itildikle-
rini belirttiği öğrenildi.  İHA

AlANYA Belediyesi, halk sağlığını 
tehdit edenlere yönelik denetimlerini 
aralıksız sürdürüyor. Zabıta Müdürlüğü 
ekipleri, Dinek Mahallesi’nde gerçekleş-
tirdikleri denetimde seyyar olarak balık 
satışı yapan bir aracı tespit etti. Yapılan 
kontrolde, tüketilmesi uygun olmayan 
durumlarda saklanan 4 kasa içinde 85 
kilo balık ele geçirildi. Çeşitli türdeki ba-
lıklarda çürüme, kokma ve bozulma ol-
duğu belirlendi. Sağlık açısından ciddi 
risk taşıyan ürünler, Temizlik İşleri Mü-
dürlüğü ekipleri tarafından imha edildi. 
Satışı yapan şahıs hakkında tutanak tu-
tuldu ve cezai işlem uygulandı.

Alanya Belediye Başkanı Osman Ta-
rık Özçelik, halk sağlığını her zaman ön 
planda tuttuklarını belirterek, hijyen ve 
denetim konularında asla taviz verme-
diklerini vurguladı.  İHA

SErİK ilçesinde gece yarısı cadde-
de yürüyen 2 gençten biri çöp kovası-
na tekme atarak içindeki çöpleri dağıt-
tı. Vatandaşın tepkisini çeken olay anı 
güvenlik kamerası tarafından kaydedil-
di. Olay Yeni Mahalle’de gece yarısında 
yaşandı. Cadde üzerinde yürüyen bir 
kadın ve erkek yol kenarında bulunan 
çöpe koşup tekme atarak kovayı parça-
ladı ve çöplerin çevreye dağılmasına se-
bep oldu. Tekme attıktan sonra yoluna 
devam eden 2 genç bir süre sonra göz-
den kaybolurken gürültüye uyanan so-
kak sakinleri dağıtılmış ve kırılmış çöp 
kovasını gördü. Önce olayın bir trafik 
kazası olabileceğini düşünen mahalle-
li güvenlik kamerası görüntülerini izle-
diğinde gözlerine inanamadı. Duruma 
tepki gösteren mahalleli güvenlik ka-
merası görüntüleriyle birlikte şikayetçi 
olurken polis şahısların bulunması için 
çalışma başlattı. İHA

Antalya’da düzensiz
göçmen operasyonu

85 kilo kokmuş 
balık imha edildi

Çöp kutusunu 
tekmeleyip dağıttı

ANTAlYA İl Jandarma Komutan-
lığı’na bağlı Alanya İlçe Jandarma 
Komutanlığı Trafik Jandarması ekipleri, 
Mahmutlar Mahallesi’nde bulunan 
sanayi sitesi içerisinde drift yaptığı 
belirlenen bir otomobil durduruldu. 
Yapılan kontroller sonrasında araç 
sürücüsü M.A.Ş. hakkında drift yapmak 
suçundan 46 bin 392 Tl para cezası uy-
gulanırken, ehliyetine 60 gün süreyle 
geçici olarak el konuldu.  İhA

Drifte 46 bin TL ceza

Gereksiz aramalar 
112’yi meşgul ediyor
İl Ambulans Servisi Başhekimi Münevver Kurt, 112’ye gelen gereksiz çağrıların acil 
müdahale gerektirecek vakaların önüne geçtiğini belirterek, “‘Ambulans kiralamak 

istiyorum, kız arkadaşıma evlenme teklif edeceğim. Panik atak hastasıyım, 
ambulans beni havaalanına yetiştirebilir mi’ şeklinde talepler alıyoruz” dedi
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Yurttan
kısa kısa

Önce saldırdı 
sonra değiştirdi

İSTANBUL Cihangir Mahallesi’nde 
bir kişi, aynı sokak üzerinde karşılıklı 
olan iki otelden haraç istedi. İsteğine 
olumsuz yanıt alan şüpheli iki otele, 
tabanca ile ateş açtı. Şüphelinin yakın-
daki bir binada kıyafet değiştirdikten 
sonra metrobüse binerek kaçtığı 
belirlendi. Avcılar Emniyet Müdürlüğü 
ekipleri, kimliğini belirlediği şüpheliyi 
gizlendiği evde yakaladı.

Yangın mağazayı 
adeta küle çevirdi

İSTANBUL’DA 6 katlı bir binanın 
giriş katındaki ayakkabı mağazasında, 
elektrik kontağından çıktığı tahmin 
edilen bir yangın meydana geldi. Bu 
sırada, binada bulunan vatandaşlar 
da güvenlik önlemi amacıyla tahliye 
edildi. Yangın söndürme çalışmaları 
yaklaşık bir saat sürerken, ayakkabı 
mağazası kullanılamaz hale gelirken 
bina güvenlik geçici olarak boşaltıldı.

TIR’ın altına girdiler 
kazada 4 kişi öldü

İSTANBUL’UN Pendik ilçesinde, 
Kuzey Marmara Otoyolu üzerinde 
meydana gelen trafik kazasında 
4 kişi hayatını kaybetti. Edinilen 
bilgilere göre, gişelerden geçen TIR’ın 
arkasından gelen otomobil, henüz 
bilinmeyen bir nedenle TIR’ın altına 
girdi. Otomobilde bulunan 3 kadın 
bir erkeğin olay yerinde hayatını kay-
bettiği belirlendi. Ekipleri aracı uzun 
uğraşlar sonucu çıkarabildi.

Eski nişanlı  
dehşet saçtı

İZMİR’İN Çiğli ilçesinde bir kişi, 
sokak ortasında tartıştığı eski nişan-
lısını ve eski nişanlısının annesini 
tabancayla vurdu. Necati Yorgun 
(35), eski nişanlısı Selen Sakın’ın (41) 
yanına geldi. Burada Sakın ve annesi 
Serpil K. (70) ile tartışan Yorgun, 
yanında getirdiği tabancayla anne 
ve kıza ateş açtı. Olayda saldırgan ve 
eski nişanlısı hayatını kaybederken, 
anne ağır yaralandı.

Tamirhaneye 
kurşun yağdırdı

BEYOĞLU’NDA motosiklet 

tamirhanesine baskın yapan 

maskeli 2 saldırgandan biri, iş 

yerine silahlı saldırı düzenlendi. 

Saldırıda bir kişi ayaklarından 

yaralandı. Kimlikleri tespit edilen 

saldırganlardan Mahmut Samet 

D.(20) yakalanarak gözaltına alın-

dı. Adliyeye sevk edilen saldırgan 

‘kasten yaralama’ suçundan tu-

tuklanarak cezaevine gönderildi.

Dev kayalar 
yolu kapattı

GÜMÜŞHANE’DE aynı güzer-

gâh üzerinde ikinci kez meydana 

gelen heyelanda dev kayalar 

yola savruldu. Heyelan nedeniy-

le dev kayalar yola savrulurken 

olay anında hiçbir aracın yolu 

kullanmaması muhtemel bir 

faciayı engelledi. Yolda trafik 

kontrollü şekilde sağlarken, 

karayolları ekiplerinin yaptığı ça-

lışmaların arından yol çift yönlü 

olarak trafiğe açıldı.

Samsun’da feci 
kaza: 5 kişi öldü

SAMSUN’DA iki otomobilin çar-

pıştığı feci kazada 5 kişi hayatını 

kaybetti. Kaza, Çarşamba ilçesi 

Karaağaç Mahallesi mevkiinde 

meydana geldi. Edinilen bilgiye 

göre, Samsun’dan Ordu yönüne 

giden otomobil sürücünün 

direksiyon hakimiyetini kaybet-

mesi sonucu karşı şeride geçerek 

başka bir otomobille çarpıştı. Feci 

kazada araçlarda bulunan 5 kişi 

hayatını kaybetti.

DHA-İHA

Kaleiçi’ndeki 
Mermerli Park’ta 
faaliyet gösteren 

restoran, kayalıkların 
üzerine döktüğü beton, 
falezlere verdiği zarar 
iddialarıyla yıllardır 
gündemde. Mermerli 
Restoran neredeyse her 
yıl haber olur, tartışı-
lır. Hasan Subaşı’nın 
belediye başkanlığı dö-
neminde Nuri Ülker’e 
verilen Mermerli Park, 
aslında 3 bölümden 
oluşuyor: Plaj, restoran 
ve çay bahçesi… 30 
yıldan daha uzun bir 
süredir Nuri Ülker tarafından işletilen bu 3 ala-
na Antalya Valiliği el koydu. Ülker’in kira 
süresi mi bitti, yoksa sözleşmesi mi iptal 
edildi, bunu bilmiyoruz.

PLAJ İNŞAATINA AYDAŞ İMZASI

Mermerli Restoran’da son günlerde 
hummalı bir çalışma yürütülüyor. Restoran 
yenileniyor. İnşaat faaliyeti plaja kadar in-
miş durumda. İşletmenin önünde AYDAŞ 
(Antalya Yatırım Danışmanlık Anonim 
Şirketi) tabelası var. Kim bu AYDAŞ? 
Antalya Valiliği Yatırım İzleme Koordinas-
yon Başkanlığı’na (YİKOB) bağlı bir şirket. 
Yani Antalya Valiliği’nin şirketi… Hani 
Akdeniz’deki, Ege’deki sahilleri yandaş 
firmalara aktardığı iddia edilen MUÇEV 
var ya; işte AYDAŞ için de kamuoyun-

da bu türden kaygılar 
yaşanıyor.

PROTOKOL 
LOKANTASI OLACAK

Bu kaygıları bir not 
olarak ekleyip devam 
edelim. Mermerli 
Park’ın ne olacağı-
na ilişkin resmi bir 
açıklama yok. Ama 
turizm dünyasında 
yayılan bilgi kırıntıları 
var. Söylendiğine göre 
Mermerli Park’ta-
ki restoranı YİKOB 
işletecek. Burası 
Antalya’ya gelen resmi 

davetlilerin, ünlü isimlerin ağırlandığı bir tür 
protokol lokantası haline getirilecek. Peki 

plaj? Restoran ve plaj birbirine bağlı, birbirinin 
devamı üniteler olduğuna göre, iki ayrı işlet-
meci tarafından çalıştırılmaları pek mümkün 
görünmüyor. Bu yüzden plajı da YİKOB’un 
kullanacağı düşünülüyor.

ESKİ İŞLETMECİYE ÇAY BAHÇESİ

Peki Nuri Ülker tamamen devre dışı mı? 
Turizm aleminde dolaşan bilgilere göre, Ülker’e 
çay bahçesi teklif edilmiş. Yani uzun yıllardır 
Mermerli Park’ın bütününü işleten Nuri Ülker, 
bundan sonra sadece çay bahçesiyle yetinmek 
zorunda kalacak. Mermerli Park konusunda 
ortalıkta dolaşan bilgiler, söylentiler, kulisler bu 
yönde. Valilik şirketi AYDAŞ da bu şekilde pi-
yasaya çıkmış olacak. Şimdilik sadece Mermerli 
Park tarafına gidenler görebiliyor bu çalışma-
ları; fakat pek yakında her açıdan görünür, 
tartışılır hale gelecektir.

MERMERlİ PARK’TA NElER OlUYOR?

İdris
ÖZYOL

YÖNETEN

T                                       RSE
KÖŞE

ANTALYA Kültürel Miras Der-
neği (ANKA), Antalya Arkeo-
loji Müzesi’nin kısmen koru-
narak kullanılması talebiyle 

başvuru yaptı. ANKA’nın yaptığı baş-
vuruda Arkeoloji Müzesi’nin mimari 
projesinin Türkiye’de ulusal bir yarış-
ma ile elde edilen ilk örnek olduğu ha-
tırlatıldı. Yapılan açıklamada “Antalya 
Arkeoloji Müzesi 1964 yılında ulusal 
bir yarışma projesi ile seçilen ülkemi-
zin ilk müze binası olma vasfına sahip-
tir. Projenin müellifi, İstanbul Manifa-
turacılar Çarşısı, Lassa Lastik Fabrikası, 
Stad Oteli gibi çok sayıda ödüllü yapı-
nın da mimarı olan Doğan Tekeli-Sami 
Sisa’dır. Yapı, doğal çevreyle uyumlu 
ve yatay formlarıyla Akdeniz mimari 
biçimlenişinin özgün örneklerinden bi-
risidir ve inşa edildiği 1972 yılından bu 
yana kentimizin mimari siluetlerinden 
birini temsil etmektedir” denildi. 

AVRUPA KONSEYİ                            
ÖDÜLLÜ BİR MÜZE

Açıklamada “Müzemiz, bahse konu 
öncü ve başarılı mimari tasarımı ya-
nında teşhir ve tanzime elverişli sergi 
alanları nedeniyle 1988 yılında Avru-
pa Konseyi Özel Ödülü’nü kazanmış-
tır. Fiziki özellikleri yanı sıra Antal-
ya Arkeoloji Müzesi şehrimizin ortak 

hafızasının somut bir ifadesidir. Yıl-
lardır Antalyalıların ve ziyaretçilerin 
anılarında yer etmiş bu yapının yıkıl-
ması, kentimizin kimliğine vurulacak 
büyük bir darbedir. Kentler için hafı-
za mekânları, geçmişle gelecek ara-
sında köprü kuran, toplumsal bağla-
rı güçlendiren ve aidiyet duygusunu 
pekiştiren hayati unsurlardır. Antalya 
Müzesi de bu anlamda şehrimiz için 
vazgeçilmez bir hafıza mekânıdır” de-
nildi.  ANKA dilekçesinde, Antalya 
Kültür Varlıkları Koruma Bölge Kuru-

lu’nun Dokuma Fabrikası ve Pil Fabri-
kası binaları için kısmi koruma kararı 
alarak Türkiye’ye örnek olduğu ha-
tırlatılarak aynı hassasiyeti Arkeoloji 
Müzesi için de göstermesi istendi. Ya-
pılan açıklamada “Antalya Dokuma 
Fabrikası ve Pil Fabrikası gibi endüstri 
mirası yapılarında kısmi koruma ka-
rarı alarak toplumsal hafıza mekân-
larının önemi konusunda Türkiye’ye 
örnek olacak yaklaşımlar geliştiren 
Antalya Kültür Varlıkları Koruma Böl-
ge Kurulu’nun Antalya Arkeoloji Mü-

zesi binasının yarışma projesi ile inşa 
edilen özgün mimari dokusu için de 
aynı hassasiyeti göstermesini koruma 
ilkelerinin bir gereği olarak görmek-
teyiz. Bu kapsamda, Antalya Arkeolo-
ji Müzesi binası yıkımını durdurması-
nı ve yukarıda sıralanan özellikleri ve 
önemi nedeniyle de ilgili yasa, yönet-
melik ve ilke kararları çerçevesinde 
kültür varlığı olarak korunması için 
gereğini arz ve talep ederiz” denildi. 

UNESCO,  ICOMOS VE 
DOCOMOMO’YA ÇAĞRI

Antalya Kültürel Miras Derneği, 
Antalya Arkeoloji Müzesi’nin yıkı-
mın durdurulması ve kısmen koruna-
rak kullanılması yolundaki çabalara 
destek olmaları için kentteki STK’la-
rın yanı sıra UNESCO Türkiye Milli Ko-
misyonu, ICOMOS Türkiye Milli Komi-
tesi ve DOCOMOMO Türkiye Çalışma 
Grubu’na çağrıda bulundu. Orijinal 
projesi dışında yapılan eklentiler kal-
dırılıp statik açıdan güçlendirilerek 
kullanılabilecek durumda olan An-
talya Müzesi için ANKA’nın yıkımın 
durdurulması ve kısmi koruma kara-
rı alınması talebi AKVBK’nin 7-8 Ni-
san 2025 tarihlerinde yapılacak aylık 
toplantısında ele alınması bekleniyor.   
HABER MERKEZİ

Müzenin yıkıMı 
durdurulsun

Antalya Kültürel Miras Derneği (ANKA), yenisi yapılmak üzere yıkılmak 
istenen Antalya Arkeoloji Müzesi’nin kısmen korunarak kullanılması talebiyle 

Antalya Kültür Varlıklarını Koruma Bölge Kurulu’na (AKVKBK) başvurdu

Ünlü ailesinin mutlu günü

DEnİZcİlEşmE Platformu Başkanı İzzet 
Ünlü’nün kızı Yüksek Çevre mühendisi Hay-
riye Işıl Ünlü ile ABB TV Yayın Yönetmeni  
Halil Doğan hayatını birleştirdi. nikah 
şahitliklerini ABBTV Koordinatörü Batuhan 
Ülker ile Raşit Ünlü yaparken, genç çifte 
evlilik cüzdanını Büyükşehir Belediyesi 
eski Başkanı Hasan Subaşı verdi. Düğüne, 
emekli  Washington Büyükelçisi Hasan mu-
rat mercan, İYİ Parti Antalya İl Başkanı Ali 
Adnan Kaya ile çok sayıda davetli katıldı.  
GÜVEn GÜnEş
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Dünyadan 
kısa kısa

ABD’ye sevkiyatlar 
durdurulacak

İNGİLİZ otomotiv firması Jaguar 
Land Rover (JLR), ABD Başkanı 
Donald Trump’ın uyguladığı tarifeler 
nedeniyle ABD’ye olan sevkiyatlarını 
geçici olarak durdurduğunu açıkladı. 
Şirketten yapılan açıklamada, “İş 
ortaklarımızla yeni ticaret koşullarını 
ele almak için çalışıyoruz. Orta ve 
uzun vadeli planlarımızı geliştirirken 
önlemler alıyoruz” denildi.

Güney Afrika’dan  
tarifelere önlem

GÜNey Afrika, ABD Başkanı Donald 
Trump’ın 9 Nisan 2025 itibarıyla 
Güney Afrika’dan yapılan ithalatlara 
yüzde 31 oranında tarife uygulama ka-
rarını değerlendirdiği açıklamasında, 
“Bu kapsamlı tarife önlemleri; otomo-
tiv endüstrisi, tarım, işlenmiş gıda ve 
içecek, kimya, metaller ve diğer üretim 
sektörleri de dahil etkileyecek ve bun-
lara karşı önlemler alacağız” denildi.

‘Ticaret savaşının 
galibi olmaz’

BM Genel Sekreteri Antonio 
Guterres, sözcüsü Stephane Dujarric 
aracılığıyla yaptığı açıklamada, ticaret 
savaşının galibinin olmayacağını 
belirterek, kırılgan ülkelerin karşılaşa-
cağı zorlukların endişe verici olduğu 
uyarısında bulunurken ticaret sava-
şının BM’nin sürdürülebilir kalkınma 
hedeflerine ulaşılmasını olumsuz 
etkileyeceğini dile getirdi.

Minibüs uçurumdan 
aşağıya yuvarlandı

FİLİPİNLeR’İN kuzeyinde turistleri 
taşıyan bir minibüsün yaklaşık 50 
metrelik uçuruma yuvarlanması 
sonucu 5 kişi hayatını kaybetti, 9 kişi 
ise yaralandı. yetkililer tarafından 
yapılan açıklamada, aracın henüz 
belirlenemeyen bir nedenle kayarak 
uçuruma sürüklendiği ve olay 
yerinde 3 erkek ve 2 kadın yolcunun 
yaşamını yitirdiği belirtildi. Kazaya 
ilişkin soruşturma sürüyor.

Can kaybı  
50 bin aştı

İSRAİL’İN Gazze’ye düzenle-

diği saldırılarda, Filistin Sağlık 

Bakanlığı tarafından yapılan 

açıklamada, Gazze’de son 24 

saatte 66 can kaybının kayıtlara 

geçtiği, 162 kişinin ise yaralan-

dığı bildirildi. İsrail’in Gazze’ye 

saldırıları başlattığı 7 ekim 2023 

tarihinden bu yana toplam can 

kaybı ise 50 bin 669’a, yaralı 

sayısı 115 bin 225’e yükseldi.

Kuiper uydusu 
uzaya fırlatılacak

AMAZON, ‘Project Kuiper’ adlı 

projesi kapsamında ilk tam uydu 

grubunu gelecek hafta fırlatacak. 

Açıklamaya göre ‘Kuiper Atlas 1’ 

adlı görev, Çarşamba günü saat 

12:00’de Florida’dan Atlas V roke-

tiyle 27 uyduyu uzaya göndere-

cek. Fırlatma, Boeing ve Lockheed 

Martin’in ortak girişimi olan 

United Launch Alliance (ULA) 

tarafından gerçekleştirilecek. 

Vaka sayısı  
500’e yükseldi

ABD’NİN Teksas eyaletindeki 

kızamık salgınında vaka sayısı ar-

tıyor. Teksas’ın Lubbock şehrindeki 

bir kreşte 6 çocukta kızamık tespit 

edildiği açıklandı. yetkililer yeni 

vakaların, en az iki eyalete daha 

yayılan ve ‘kontrolden çıkma riski 

taşıyan salgını’ tetikleyebileceğini 

belirtirken karantina uygulamala-

rına geçtiklerini ve kızamık vaka-

larının 500’e ulaştığı bildirirdi. 

DHA-İHA

Toplumsal hayat dinamik, çatışmalı ve çok 
katmanlı bir yapıdır. Birey, bu yapının için-
de zaman zaman çeşitli sınavlardan geçer, 

sessizlikle yalnızlıkla baskıyla ya da adaletsizlik-
le... Ancak insan yalnızca kırıldığı yerden değil, 
aynı zamanda kırıldığı anda da dönüşür.

İçinde yaşadığımız dünya, bireyden sürekli 
uyum bekler ama aynı zamanda onun anlam 
arayışını da tetikler. Değerler, normlar, kurumlar 
ve güç ilişkileri yön verirken; bireyin bu yapılarla 
kurduğu ilişki de sürekli bir etkileşim içindedir. 
Bu etkileşim kimi zaman çatışma, kimi zaman 
da sessiz ama derin bir direnç hâline gelir.

Özgürlük alanlarının daraldığı, seslerin kı-
sıldığı, soru sormanın tehdit olarak algılandığı 
dönemler yalnızca bireylerin değil, toplumun da 
kırıldığı zamanlardır. Yüzeyde bir sessizlik gibi 

görünen bu kırılmalar, derinlerde yeniden dü-
şünme, tanımlama ve kurma süreçlerini başlatır.

Hak, hukuk ve adalet bir toplumun hem 
bugününü hem de geleceğini belirler. Bugün 
görmezden gelinen adaletsizlikler, yarın bizzat 
görmezden gelenlerin kapısını çalabilir. Çünkü 
adalet, herkesin ihtiyacı olan bir ortak paydadır. 
Herkes için adalet istemek, toplumsal barışın ve 
sürdürülebilirliğin temelidir.

Doğrunun yanında durmak hem bir duruş hem 
de bir sorumluluktur. Yanlışa yanlış diyebilmek, 
her vicdanın sınavıdır. Herkesin sustuğu yerde 
doğruyu söylemek ise en sade hâliyle erdemdir. 
Toplumlar, bu erdemli duruşlarıyla iyileşir; sus-
kunlukla değil, cesurca dile getirilen hakikatle 
dönüşür.

Vicdan sustuğunda hem birey hem toplum 

yara alır. Liyakat göz ardı edildiğinde, 
bütün bir düzen niteliksizleşir. Cesaret, 
sadece yüksek sesle konuşmak değil; 
suskunluk içinde doğruyu savunmayı 
sürdürebilmektir. Bugün vicdana, liyaka-
te ve gerçek cesarete her zamankinden 
daha fazla ihtiyacımız var.

Tarih boyunca yaşanan dönüşümler 
genellikle kriz anlarında doğmuştur. O 
anlarda atılan küçük adımlar, dile ge-

tirilen sorular, büyük değişimlerin habercisidir. 
Bugünü hafızanın, vicdanın ve direncin yeniden 
inşa süreci olarak görmek mümkündür.

Görünmeyen yaralar, görünenden daha derin 
olabilir. En kalıcı dönüşümler de işte o görün-
meyen alanlarda başlar. Ve toplumsal değişim, 
çoğu zaman kelimelerin kıymetinin yeniden 
hatırlandığı, dayanışmanın sessizce örüldüğü 
anlarda filizlenir.

Bugün yaşadığımız her şey, gelecekte nasıl bir 
toplumda yaşamak istediğimizi bize tekrar tek-
rar sorduruyor. Cevaplar açık olmayabilir. Ama 
soru sormaktan, hissetmekten ve dayanışmaktan 
vazgeçmemek, her zaman ilk adımdır. Çünkü 
hakikate çıkan yol, çoğu zaman yalnızca cesa-
retle başlar.

Funda
 ALPASLAN TALAy

Uzman Sosyolog

Kırılma ve 
yeniden inşa

uYSAL ÇEKİLDİ
öZEL ‘DEVAM’ DEDİ

Cumhuriyet Halk Partisi’nin 21. Olağanüstü Kurultayında bin 171 
delegenin oyunu alan Özgür Özel, yeniden genel başkan seçildi. Genel 

Başkanlığa adaylığını açıklayan Ümit Uysal ise adaylıktan çekildi 

CUMhURİyeT halk Partisi’nin 
21. Olağanüstü kurultayı ger-
çekleştirildi. Ümit Uysal’ın 
adaylıktan çekildiği kurultayda 

Özgür Özel yeniden genel başkan se-
çildi.  ChP Genel Başkanı Özgür Özel’in 
çağrısıyla Nazım hikmet Kültür Merke-
zi’nde gerçekleştirilen ChP’nin 21’inci 
Olağanüstü Kurultayında oy sayım iş-
lemi sona erdi. Seçim sürecinde listede 
kayıtlı bin 323 delegenin bin 276’sı oy 
kullandı. Bin 276 delegeden bin 171’i 
Özgür Özel’in lehine oy kullanırken, 
105 oy ise geçersiz sayıldı.

Kurultaya katılan Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Muhittin Böcek ise Cum-
huriyet halk Partisi 21. Olağanüstü 
Kurultayı’nda oyumuzu kullandık. ‘İra-
de Milletindir’ sloganıyla çıktığımız 
bu yolda, Genel Başkanımız Sayın Öz-
gür Özel önderliğinde iktidar yürüyü-
şümüze kararlılıkla devam edeceğiz. 
Türkiye’nin birinci partisi olarak, hal-
kımızın her bir ferdine eşit, adil ve de-
mokratik yönetim anlayışı sunarak, 
ülkemizin geleceğini aydınlatacak ve 
tüm vatandaşlarımıza refah ve huzur 
getirecek adımları atmaya devam ede-
ceğiz. Cumhuriyet halk Partisi 21. Ola-
ğanüstü Kurultayı’nda yeniden Cum-
huriyet halk Partisi Genel Başkanımız 

seçilen Sayın Özgür Özel’i ve parti mec-
lisimizi kutluyorum. Türkiye’nin birin-
ci partisi olarak, Genel Başkanımız Sa-
yın Özgür Özel önderliğinde çıktığımız 
İktidar yolculuğunda ‘İrade Milletindir’ 
sloganıyla gerçekleştirdiğimiz kurulta-
yımızın partimiz, ülkemiz ve milletimiz 
için hayırlı olmasını diliyorum” ifadele-
rini kullandı. 

Cumhuriyet halk Partisinin (ChP) 
Olağanüstü Kurultayı’nda Muratpa-

şa Belediye Başkanı Ümit Uysal, genel 
başkan adaylığından çekildiğini açık-
ladı. yenimahalle Nazım hikmet Kül-
tür Merkezinde düzenlenen ChP’nin 
21. Olağanüstü Kurultayında ChP Ge-
nel Başkanı Özgür Özel’in yanı sıra 
Muratpaşa Belediye Başkanı Ümit Uy-
sal da genel başkanlığa aday olduğunu 
açıklamıştı. Uysal, partisini yıpratma-
mak için adaylıktan çekildiğini duyu-
rarak, şu ifadeleri kullandı: “Bildiğiniz 

üzere, bugünkü tarihli ChP Olağanüs-
tü Kurultayı’nda, ChP Genel Başkanlı-

ğı’na adaylık için 
girişimde bulun-
dum. hükümetin 
partimize yönelik 
hukuksuz saldırı-
larına karşı parti-
mizin güçlendiril-
mesi; Sayın ekrem 
İmamoğlu baş-
ta olmak üzere tu-
tuklu arkadaşları-
mızın tahliyesinin 
sağlanabilmesi 
için güçlü ve tutar-
lı bir yönetim an-
layışının inşası. 
her ne kadar mev-

cut yönetimin son 15 günlük perfor-
mansından memnun olunsa da, parti 
yönetimimizin en güçlü şekilde ye-
niden yapılandırılması. ChP’nin, bü-
tün Türkiye’yi kucaklayan, 85 milyo-
nun tamamını yol arkadaşı kabul eden 
ve yüzde 50’yi aşan bir halk desteğine 
ulaşabilmesi. Bu üç ana nedenle çıktı-
ğım yolda, partimi yıpratmamak için 
burada detaylarını ifade etmeyeceğim 
gerekçelerle adaylık iddiamı sürdürme-
me kararı aldım.”   HABER MERKEZİ 

ANTALyA Büyükşehir Beledi-
yesi ASAT Genel Müdürlüğü, 
kentin 19 ilçesinde altyapı ye-
nileme ve güçlendirme ham-

lelerini sürdürüyor. Artan yapılaşma 
ve yeni otellerin açılmasıyla su talebi-
nin arttığı Serik ilçesine bağlı Belek ve 
Kadriye mahalleleri ile oteller bölge-
sinin içme suyu ihtiyacını karşılamak 
üzere ASAT Genel Müdürlüğü, 1 milyar 
561 milyon TL maliyetli içme suyu pro-
jesi başlatmıştı.

31 BİN 600 METRE İÇME                     
SUYU HATTI DÖŞENDİ

Antalya Büyükşehir Belediyesi ASAT 
Genel Müdür yardımcısı Ümit Daban, 
Serik’te sürdürülen çalışmalara ilişkin 
bilgi vererek; “Turizm bölgesini güçlü 
bir altyapıyla donattık. Belek, Kadriye 
ve Karadayı mahallelerinde hem yerel 
halkın hem de turizm tesislerinin önü-
müzdeki 50 yıllık içme suyu sorununu 
çözecek projeye başlamıştık. Proje kap-
samında 31 bin 600 metre içme suyu 

hattı döşendi. Bu bölgelere içme suyu 
sağlayacak Karadayı mahallesine içme 
suyu üretim tesisi inşa edildi. SCADA 
sistemi ile uzaktan online olarak takip 
ve kontrol edilebilecek” dedi.

Ümit Daban, altyapı çalışmaları ne-

deniyle bozulan yollara sıcak asfalt ça-
lışmasının başladığını da belirterek, 
“50 milyon liralık ek bütçeyle de 20 ki-
lometrelik bir alanda asfaltlama çalış-
ması gerçekleştiriyoruz. Kısa bir süre 
içerisinde de sıcak asfalt serimi ta-

mamlanacak ve turizm sezonu öncesi 
yenilenmiş ve konforlu yollar hizmete 
açılacak. Belek ve Kadriye bölgelerin-
de yaşayan vatandaşlarımıza kesintisiz 
içme suyu ulaştırılacak” diye konuştu.  
HABER MERKEZİ 

50 yıllıK su sorunu çözülDü
ASAT Genel Müdürlüğü’nün Serik ilçesinde hayata geçirdiği 1 milyar 561 milyon TL maliyetli 
dev içme suyu projesi tamamlandı. Kadriye ve Karadayı mahalleleri ile turizm bölgesinin 50 

yıllık içme suyu ihtiyacını karşılayacak projede son olarak asfaltlama çalışması yapılıyor
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Türkiye’nin birçok yerinde yenidünya 
olarak bilinen ancak Alanya’da muşmula 
olarak tanınan malta eriği hasadı Alanya’da 
başladı. Zorlu şartlar altında ağaçlardan top-
lanan tropikal meyveler tüketicilerin sofrala-
rına ulaşmak için büyük emekle hazırlanıyor. 
Önce toplanan meyveler üreticiler tarafından 
paketleniyor. Ardından büyük emekle paket-
lenen meyveler Alanya hal pazarına, ardın-
dan ise Türkiye iç piyasasına ve Dünya’ya ih-
racatı yapılıyor. Alanya’da 5 dönüm arazide 
muşmula meyvesi üretimi yapan Muzaffer 
yıldız’’ Muşmula hasadına 1 ay önce başla-
dık. Devam ediyoruz. kilogram fiyatını 100-
150 TL’den hale gönderiyoruz’’ dedi. Ailesine 
ve ev ekonomisine katkı sağlamak için muş-
mula hasadına yardım eden Mehmet yıldız, 
“Bu işi 7 yaşından bu yana yapıyorum. Bazı 
beldelerde yeni dünya bizim buralarda muş-
mula olarak geçer. 2-3 haftadır hasadımıza 
başladık. 1 ay hasat sürer. Muşmulaları hale 
gönderiyoruz. Bazı toplayıcılar ürünlere çat-
lak mal katınca piyasayı zedeliyor. Ama şim-
dilik para kazanıyoruz’’ ifadelerini kullandı.

ÜRETİMİ GÜN GEÇTİKÇE DÜŞÜYOR

Alanya’da hal pazarında işletme sahi-
bi olan aynı zamanda Alanya Avokadocu-
lar Birliği Başkanı Hilmi Sevilgen, “Alanya’da 
malta eriği dediğimiz coğrafi ürünümüzün 
hasadına başlamış bulunmaktayız. Şu an tur-
fanda olarak başladık. Direnç yönünden in-
san sağlığına faydalı, üretimi gün geçtikçe 
düşen bir ürünümüz. Sarı renkte olan malta 
eriği sadece Alanya’da var. üretimin azalma-
sının sebebi işçilik maliyetleri yüksek. Ondan 
dolayı gün geçtikçe azalıyor. Alanya’da muş-
mula meyvesinin azalmasından dolayı var 
olan üreticilerin hasada ve üretime devam 
etmesi gerektiğini vurgulan Sevilgen, “Mal-
ta eriği çeşitlilik açısından iyi bir ürünümüz. 
Biz üreticilerimiz bunu bırakmalarını istemi-
yoruz. Buradan az kalmış üreticilerimize ha-
şatına üretimine devam etmelerini istiyoruz’’ 
dedi. İHA

ÇAM kese böcekleri, mart ve nisan 
ayında çam ağaçlarının üzerine ördük-
leri tülsü koza ile çoğalmaya başlıyor. 
Tüylü yapılarıyla dikkati çeken böcek-
ler, insanlarda alerjik reaksiyonlara yol 
açarken, temas halinde hayvanlarda 
da çeşitli hastalıklara neden oluyor. Be-
lediyeler ve Orman Genel Müdürlüğü, 
çam kese tırtılına karşı biyolojik müca-
dele kapsamında çeşitli çalışmalar yü-
rütüyor.

BÖCEKLERİN SON 2 EVRESİ 
TEHLİKE SAÇIYOR

Aü Fen Fakültesi’nden Prof. Dr. Hüse-
yin Çetin, “Şu anda özellikle çam ağaçla-
rında beyaz ağ içerisinde gördüklerimiz 
larva formudur. Bu form genellikle ey-
lül ayı gibi ortaya çıkar, yavaş yavaş yü-
rüyerek 5 evre geçirir. Mart ve nisan ay-
larında ağaçtan inerek, toprağa karışır. 5 
evrenin son 2 evresi, insan ve hayvanlar 
için tehlikelidir. Alerjik tüyleri sayesinde 
insan ve hayvanlar üzerinde alerjiye yol 
açıyor. Hava sıcaklığı arttığı için insan-
lar piknik ve mesire alanlarına daha çok 
gidiyor ve kızılçam ağaçlarının olduğu 
bölgelerde oturuyorlar. Mümkün oldu-
ğunca uzak durulması gerekiyor. küçük 
çocukları uyarmak ve bebeklere dikkat 
etmek lazım” dedi.

ORMAN YANGININDAN                     
ZARAR GÖRMÜŞ GİBİ

Çam kese böcekleriyle mücadele kap-
samında ‘terminatör’ olarak adlandırı-
lan Calosoma böceklerinin üretildiğini 
kaydeden Prof. Dr. Çetin, “O yılki ağacın 
verimini neredeyse tamamen yok ede-
bilen bu böcekler, ağacı sanki bir orman 
yangınından zarar görmüş hale çevire-
biliyor. Ağacın yapraklarıyla besleniyor, 
bu da ağacı savunmasız hale getiriyor. 
Çam kese tırtılı ile mücadele konusun-
da Antalya Orman Bölge Müdürlüğü ile 
beraber çalışmalar yürütüyoruz. Caloso-
ma böceklerinin üretimine başladık. Ca-
losoma böcekleri, çam kese böceklerini 
yiyerek besleniyor. konutların çevresin-
de, cami ve okul gibi alanların bahçele-
rinde çam kese böcekleri varsa ilaçlama 
yapılıyor ya da makasla ağaçtan kesilip 
imha ediliyor” diye konuştu. DHA

Çam kese böcekleri 
ile biyolojik mücadele

Alanya’da muşmula 
hasadı başladı

Alanya’da muşmula 
hasadı başlarken zorlu 
şartlarda ağaçlardan 

toplanan meyveler önce 
paketleniyor, ardından 

hal pazarına götürülerek 
satışa sunuluyor

Gençlik Parkı için yenileme
Kepez Belediye Başkanı Mesut Kocagöz, Duacı Mahallesi’nde 36 bin metrekare 

alanda yapımına başlanan Gençlik Parkı’ndaki çalışmaları yerinde inceledi
Kepez Belediyesi, ilçenin dört bir yanında 

hizmet çalışmalarını aralıksız sürdürüyor. Halkın 
yaşam kalitesini yükseltmek ve günlük yaşamla-
rını kolaylaştırmak adına Duacı Mahallesi’nde 36 
bin metrekarelik alana kurulacak olan ‘Gençlik 
Parkı’nın yapımına başlandı. 

Geniş bir alana sahip olacak Duacı Gençlik 
Parkı tamamlandığında sosyal donatı alanları 
ile dikkat çekecek. Gençlik parkında, kafeterya-

lar, özel bireyler için oyun alanları, 1 kilometre 
uzunluğunda bisiklet yolu, yürüyüş yolu ve 
çeşitli oturma alanları yer alacak. Ayrıca gençlik 
parkında 10 bin kişilik bir konser alanı da oluştu-
rulacak.

ÇALIŞMALARI YERİNDE İNCELEDİ

Duacı Mahallesi’nde 36 bin metre kare alanda 
yapımına başlanan Gençlik Parkı’ndaki çalışma-

ları Kepez Belediye Başkanı Mesut Kocagöz, 
bürokratlarıyla beraber yerinde inceledi. 

Duacı Gençlik Parkı’nın Antalya’nın en önemli 
sosyal yaşam alanlarından biri haline geleceğini 
belirten Kocagöz “Bu park, sadece gençlerimiz 
için değil, her yaş grubundan vatandaşımıza 
hitap eden bir alan olacak. Bu proje, Kepez’in 
sosyal dokusuna büyük katkı sağlayacak” dedi.   
İHA

BAyrAM tatili sona erdi ve geride 
trafik kazalarıyla dolu acı bir bi-
lanço kaldı. içişleri Bakanı Ali 
yerlikaya’nın paylaştığı verile-
re göre, ramazan Bayramı bo-
yunca meydana gelen kazalar-
da 72 vatandaşımız hayatını 
kaybetti, 8 bin 313 kişi ise yara-
landı. Türkiye Trafik kazalarını 
Önleme Derneği Antalya Şube 
Başkanı Abdullah Gökmen, bu 
tabloya rağmen yaşanabilecek 
daha büyük kayıpların önüne 
geçilmesinde toplu taşıma sis-
teminin hayati rol oynadığını 
belirtti.

Bayram tatillerinde artan araç trafi-
ği beraberinde ağır kayıpları da geti-
riyor. Her yıl milyonlarca insanın yol-
lara çıktığı bu dönemlerde alınan tüm 
önlemlere rağmen bu yıl da tablo de-
ğişmedi. ramazan Bayramı boyunca 
ülke genelinde yaşanan trafik kazala-
rı, hem bireysel hem kamusal düzeyde 
alınması gereken tedbirlerin ne kadar 
önemli olduğunu bir kez daha gözler 
önüne serdi.  Araçlarıyla yola çıkacak 
vatandaşlara uyarılarda bulunan Tür-
kiye Trafik kazalarını Önleme Derneği 
Antalya Şube Başkanı Abdullah Gök-
men, tatil süresince yaşanan kazaların 
ardından bir değerlendirmede bulun-
du. Gökmen, özellikle turizm kentlerin-
de yaşanan araç yoğunluğunun, şehir 
içi trafiği içinden çıkılamaz hale getir-
diğini söylerek, “ne yazık ki trafik ka-
zaları her bayram sonrası canımızı ya-
kıyor. Bu nedenle Antalya gibi yoğun 
turist alan şehirlerde, yerli ve yaban-
cı ziyaretçilerin bireysel araçlar yerine 

toplu taşıma sistemlerini tercih etme-
si hem trafik yoğunluğunu azaltır hem 
de riskleri düşürür” dedi. diyen Gök-
men, belediyelere de önemli bir çağ-
rıda bulundu. Toplu taşımanın cazip 
hale getirilmesi gerektiğini ifade eden 
Gökmen, “yoğun hatlara ek sefer ko-
nulması, ulaşılamayan destinasyonlar 
için geçici rotalar oluşturulması, trafik 
yükünü azaltacaktır. Unutmayalım ki 
trafik yalnızca bir ulaşım sorunu değil 
aynı zamanda ekonomik bir meseledir. 
Gereksiz akaryakıt tüketiminin önü-
ne geçmek döviz kaybını da azaltacak-

tır” dedi.
Gökmen son olarak, bayra-

mın sona ermiş olmasına rağ-
men dönüş yolculuklarında da 
dikkatli olunması gerektiğini sözlerine 
ekleyen Gökmen, ramazan Bayramı 
tatilinin sona ermiş olmasına rağmen 
şehir içi trafiğinde hâlâ yoğunluk ya-
şandığına dikkat çekti. Tatilcilerin bü-
yük bölümünün son günde dönüş yol-
culuğuna yeni başladığını ifade eden 
Gökmen, özellikle Antalya gibi turizm 
kentlerinde hem yerel halkın hem de 
misafirlerin trafiğe aynı anda çıkması-

nın ciddi sıkışıklıklara yol aç-
tığını vurgulayarak, “Bayra-

mın bitmesiyle birlikte birçok 
kişi geri dönüş planlarını hayata 

geçiriyor. Ancak bu süreçte yorgunluk, 
dikkatsizlik ve uzun yol şartları kazala-
rı beraberinde getirebilir. Hem bireysel 
hem toplu taşımayla seyahat eden her-
kesin trafik kurallarına azami derece-
de riayet etmesi gerekiyor. Dönüş tra-
fiği tamamen sona erene dek tedbiri 
elden bırakmamalıyız” diyerek sürücü-
lere dikkatli ve sabırlı olmaları yönün-
de çağrıda bulundu.

yine canımız yandı
Ramazan Bayramı boyunca ülke genelinde yaşanan trafik kazalarında 72 kişi hayatını kaybederken, 

8 bin 313 kişi yaralandı. Türkiye Trafik Kazalarını Önleme Derneği Antalya Şube Başkanı Abdullah 
Gökmen, özellikle tatil dönemlerinde toplu taşıma kullanımının teşvik edilmesi gerektiğini vurguladı
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Japonya’da kazanan  
Max Verstappen 

FORMULA 1’DE sezonun 3. yarışı 
olan Japonya Grand Prix’si, 5 bin 

807 metre uzunluğundaki Suzuka Pis-
ti’nde 53 tur üzerinden gerçekleştirildi. 
Yarışı pole pozisyonunda başlayan Red 
Bull’un Hollandalı pilotu Max Vers-
tappen, kazandı. Verstappen böylece 
bu sezonki ilk zaferini elde etti. Yarışta 
McLaren’den Lando Norris ikinci, yine 
aynı takımdan Oscar Piastri de üçüncü 
oldu.

Tahkim Kurulu 
cezaları onadı 

TÜRKİYE Futbol Federasyonu Tah-
kim Kurulu, Ziraat Türkiye Kupa-

sı’nda oynanan Galatasaray derbisinin 
son dakikalarında yaşanan olaylar 
nedeniyle Profesyonel Futbol Disiplin 
Kurulu’ndan (PFDK) 4 maç ceza alan 
Fenerbahçe antrenörleri Salvatore Foti 
ve Sandro Zufic’in itiraz başvurularını 
reddetti ve verilen cezaları onadı.

Charis Charisis 
Sivas’ta dalya dedi 

SİVASSPOR’UN orta saha oyuncu-
su Charis Charisis, Süper Lig’de en 

son oynanan Çaykur Rizespor maçıyla 
birlikte kırmızı-beyazlı ekipte 100. resmi 
maçına çıkarak ‘dalya’ heyecanı yaşadı. 
Sivasspor’da üçüncü sezonunu geçiren 
Yunan oyuncu, 2022-2023 sezonundan 
itibaren top koşturmaya başladığı 
kırmızı-beyazlı ekipte 100 resmi karşı-
laşmada görev aldı.

Galatasaray’dan TFF  
Hukuk Kurulu’na itiraz 

GALATASARAY Spor Kulübü, ku-
pada oynanan derbinin ardından 

verilen cezalar nedeniyle TFF Hukuk 
Kurulu’na itirazda bulundu. PFDK’nın 
verdiği cezaları az bulan Galatasaray 
bu konuda harekete geçti. TFF Hukuk 
Kurulu’na yazılı başvuruda bulunan 
sarı-kırmızılar cezalara itiraz etti. Ayrıca 
hukuk müşavirliğine görevlerini yap-
ması konusunda uyarı yaptı. 

Thomas Müller 
sezon sonu ayrılıyor

ALMANYA Bundesliga ekiplerin-
den Bayern Münih’te bir devir 

daha kapanıyor. Alman ekibinin altya-
pısından yetişen ve profesyonel kari-
yerinde sadece Bayern Münih forması 
giyen 35 yaşındaki Thomas Müller, 
sezon sonunda takımdan ayrılacağını 
duyurdu. Tecrübeli oyuncu Kariyerinde 
Bayern Münih ile birlikte 12 Bundesliga 
şampiyonluğu, 2 Şampiyonlar Ligi, 2 
UEFA Süper Kupası kazandı.

Tour Of Mersin  
bisiklet yarışı başlıyor 

MERSİN Büyükşehir Belediyesi, 
7’nci Tour of Mersin Uluslararası 

Bisiklet Turuna ev sahipliği yapmaya 
hazırlanıyor. 7’nci Tour of Mersin 
Uluslararası Bisiklet Turu, 6 kıtadan 
33 farklı ülkeden gelen 173 sporcunun 
kıyasıya mücadelesine sahne olacak. 
Organizasyon Cumhurbaşkanlığı 
Bisiklet Turu’nun ardından Türkiye’nin 
en büyük ikinci bisiklet yarışı olarak 
gösteriliyor.

Antalyaspor belki de bu sezonun en 
önemli maçlarından birisine Samsunspor 
karşısında çıktı. 

Önemli çünkü kazanırsa 39 puana 
yükselecek ve ligde artık rahat bir nefes 
alabilecekti. 

Diğer yandan da Samsunspor gibi zorlu ve 
güçlü bir takıma karşı gücünü tartacaktı. 

Hoca ilk olarak sahaya orta saha özellikli 
oyuncular ile çıktı. 

Emre hocanın oyun planında en çok dikkat 
çeken detay bana göre bu. Hoca, orta saha 
özelikli oyuncuları ilk on birde tercih ederek 
topun öncelikli olarak kendisinde kalmasını 
istiyor. 

Bu nedenle de Samsunspor karşısında 
orta alanda Kałuziłski, Erdal ve Soner 
üçlüsünü tercih ederken. Bir başka orta saha 
oyuncusu olan Van de Steek’i Sağ kanatta, 

Larsson’u ise ileri uçta oynattı. Sahada tek 
kanat forvet özellikli oyuncu olan Samudio 
ise sol kanatta maça başladı. İşte bu orta 
saha özellikli oyuncular ile Antalyaspor hem 
oyunu kilitledi hem de topun hakimi oldu. İlk 
yarıda Samsunspor sadece izlemekle yetindi. 
Antalyaspor kalesine tek gelebildiği atak ise 
Antalyaspor’un pas hatasından kaynaklandı. 

Gol de bu oyuncuların pas özellikleri ile 
geldi. Hocanın yaptığı en önemli detaylardan 
birisi de orta saha oyuncularını ceza sahası 
içine sokması. Soner ve Erdal’dan birisi devamlı 
olarak ceza sahası içine sürpriz golcü olarak 
giriyor. Ve bu sonuç getiriyor. Samsunspor 
karşısında da gol böyle bir atakta geldi. 
Yani çalışılmış ve üzerine kafa yorulmuş bir 
organizasyon ile…

İkinci yarıya Samsun etkili başladı. Ve 
baraj hatasından golü yedik. Ancak çabuk 

toparlandık ve topa hakim olduk. Hoca 
Gaich ve Djnepo’yu oyuna alırken yorulan iki 
bekini değiştirdi. Bünyamin ve Abdurrahim 
ile kanatları kullanmayı seçti ve gol de sağ 
kanattan gelişen atakta oluşan duran topla 
geldi. 

Yani hoca, burada da yorulan beklerini 
değiştirerek Gaich’i oyuna atarak bu 
oyuncularla golü buldu. 

Son 5 dakika baskı yedik bu da gayet doğal. 
Son dakikalara ise kalp zor dayandı. 

Sonuç olarak Samsunspor karşısında 
mükemmel bir oyun ve mükemmel bir teknik 
direktör yönetimi izledim. 

Bana Nuri Şahin dönemini anımsattı. 
Rakibi çok iyi analiz etmiş, oyunu çok iyi 

okuyan, yerinde müdahalelerde bulunan ve 
kenarda devamlı olarak oyunun içinde olan bir 
hoca ve teknik heyet vardı. 

İddia ediyorum sezon başından beri 
Samsunspor hiç böyle bir duruma düşmemiştir. 

Hiç bu kadar çaresiz kalmamıştır. 
Tambir teknik direktör takımı izledik. 
Umarım bu durum aynen böyle devam eder. 

İhsan
 COŞKUN

Teknik 
direktör 
takımı 

SÜPER Lig’in 30. haf-
tasında Antalyaspor, 
sahasında karşılaştı-
ğı Samsunspor’u 2-1 
mağlup etti. Mücadele-
nin ardından düzenle-
nen basın toplantısında 
açıklamalarda bulunan 
Antalyaspor Teknik Di-
rektörü Emre Belözoğlu, 
karşılaşmanın senaryo-
sunun zor olduğunu ifa-
de ederek, oyuncularının 
performansından mem-
nuniyet duyduğunu dile getirdi. Maçın 
özellikle ilk yarısında çok iyi bir oyun 
ortaya koyduklarını belirten Belözoğ-
lu, “İstek, arzu, saha içi doğru parselas-
yon, topa hakimiyetimiz iyiydi. İlk yarı 
için çok net kilitlediğimiz bir oyun var-

dı. Bir pas hatası dışında raki-
be pozisyon vermedik. İç sa-
hada oynadığımız en iyi 45 
dakikalardan biriydi” dedi. 
İkinci yarının başında raki-
bi yaptığı hamlelerle baskı al-
tına alındıklarını kaydeden 
genç teknik adam, “Rakip, 
merkezdeki iki oyuncumu-
zu kenardakileri içeriye çeke-
rek rahatsız etti, topa hakim 
oldu ve pozisyon bulup gol 
attı. Sonrasında biz bir ham-
le yaptık. Belki erken algıla-

nabilir ama futbolda bunlar bilinmez. 
Maçı çok daha erken koparabilirdik 
ama rakip de oyuna ortak oldu hatta 
kazanabilecek bir noktaya geldi. Ancak 
işler bizim adımıza iyi gitti, Allah da 
yardım ediyor, çalışmamızın karşılığını 

alıyoruz” diye konuştu.

OYUNCULARINI ÖVDÜ

Oyuncularının yüksek enerjisinden 
övgüyle bahseden Emre Belözoğlu, 
“Çok iyi bir oyuncu grubuna sahibim. 
Geldiğimiz günden beri bir gelişim var. 
Futbolu bilen herkesin bu gelişimi gör-
düğüne inanıyorum. Taraftarımıza, 
oyuncularıma, yöneticilerimize teşek-
kür ederim. En büyük pay oyuncuları-
mın. Bugünkü galibiyet bizi çok önemli 
bir pozisyona taşıdı ama henüz işimiz 
bitmedi” ifadelerini kullandı. Hedefle-
rinin ligin alt sıralarından uzaklaşmak 
olduğunu hatırlatan Belözoğlu, “Geldi-
ğimiz günden beri maç başı 1.5 puan 
hedefimiz vardı, şu an bu ortalamanın 
üstüne çıktık. Ben hiçbir maçı kaybet-
me üzerine planlamam. Elbette futbol 

sadece sizin planınızla değil, rakibin ve 
hakemin performansıyla da şekilleni-
yor. Büyük konuşmayı değil, çok çalış-
mayı seven bir yapıya sahibim” dedi. 
Dış sahada da Galatasaray ve Fener-
bahçe maçları hariç iyi oyunlar oyna-
dıklarını vurgulayan kırmızı-beyazlı-
ların teknik direktörü, “Oyuncular ne 
göstersem yapmaya çalıştılar. Bizim 
öncelikli hedefimiz son dört bloktan 
uzaklaşmaktı ama artık ön bloğa yak-
laştık. Bundan sonra kazanırsak çok 
daha farklı şeyler konuşabiliriz. Ne-
den olmasın? Bu hafta bizim için bir fi-
nalin de ötesindeydi. Bu galibiyet bize 
yeni pencereler açacak, yeni hayaller 
oluşturacak. Her maçı kazanmak ve 
ona göre plan yapmak istiyoruz. Bitme-
di derken bunu kastediyorum” diyerek 
sözlerini noktaladı.  İHA

SüPer Lig’in 30’uncu 
haftasında Antal-
yaspor, ligin bu se-
zon en formda ekiple-

rinden Samsunspor’u konuk 
etti. 18’inci dakikada An-
talyaspor’un sağ kanattan taşıdığı ve 
arka direğe doğru yaptığı ortaya Samu-
dio’nun uçarak kafa vuruşu kalenin 
yanından az farkla auta gitti. 24’üncü 
dakikada Antalyaspor savunmasının 
hatasında topu alan Muja, kaleciyle 
karşı karşıya kaldığı pozisyonda yaptı-
ğı vuruşu kaleci Piric, ayaklarıyla kur-
tardı. Boşta kalan topu Antalyaspor sa-
vunması uzaklaştırdı.

GOL VAR’A TAKILDI 

26’ncı dakikada kazanılan köşe vu-
ruşunda Kaluzinski’nin arka direğe or-
tasına iyi yükselen Veysel’in kafa vu-
ruşunu çizgi üzerinden Zeki Yavru 
uzaklaştırdı. Topu önünde bulan Ka-
luzinski, yay üzerindeki Güray Vural’a 
pasını verdi. Güray’ın sol ayağıyla yap-
tığı vuruşta Larsson’un dokunduğu top 
ağlara gitti. VAR uyarısıyla kenara ge-
len maçın hakemi Ümit Öztürk, ince-
lemenin ardından golü ofsayt gerek-
çesiyle iptal etti. 37’nci dakikada Van 
de Streek’in sağ kanattan ortasına iyi 
yükselen Samudio’nun indirdiği topa 
Larsson son anda dokunmasına rağ-
men meşin yuvarlak yandan auta çık-
tı. 43’üncü dakikada sağ kanattan ile-
riye çıkan Mert Yılmaz’ın ceza alanı 
sağ çaprazından sert vuruşunu kaleci 
Okan Kocuk yatarak kurtardı.

Karşılaşmanın ilk yarısnın son da-
kikalarında Antalyaspor’un golü gel-
di. 45’inci dakikada sol kanattan Güray 
Vural’ın altı pas içerisine ortasına do-
kunan Soner Dikmen meşin yuvarla-
ğı filelere gönderdi. 1-0. 52’nci dakika-
da ceza alanı çizgisinin hemen önünde 
kazanılan serbest vuruşta topun başı-
na geçen Zeki Yavru’nun barajın altın-

dan yaptığı vuruşta top ağlara gitti.1-1. 
56’ncı dakikada sağ kanatta topla bu-
luşan Emre Kılınç’ın hafif çaprazdan 
sağ ayağıyla vuruşu kalecide kaldı.

GAİCH SONUCU BELİRLEDİ 

Karşılaşmanın son bölümüne giri-
lirken bu kez sahneye Gaich çıktı. An-
talyaspor’un iç sahadaki golcüsü Ga-

ich takımını öne geçirmeyi başardı. 
84’üncü dakikada sağ kanatta kazanı-
lan serbest vuruşta topun başına ge-
çen Kaluzinski’nin ortasında Sam-
sunspor kalecisi Okan Kocuk, topu 
elinden kaçırınca meşin yuvarlağı 
önünde bulan Gaich’in vuruşunda top 
ağlara gitti. 2-1. Mücadele 2-1 Antal-
yaspor’un üstünlüğü ile sona erdi. 

SamSun’a 
geçit yok
Antalyaspor Süper Lig’in 30’uncu haftasında sahasında oynadığı 

maçta ligin flaş takımı Samsunspor’u 2-1 yendi. Kırmızı 
beyazlılara galibiyeti getiren golleri Soner ve Gaich kaydetti

FAHRETTİN 
HEPKESKİN

‘Yenİ HaYaller KurabİleCeğİz’
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Bu yıl 20’ncisi düzenlenen Runtal-
ya Maratonu’nda, İngiliz atlet Paula 
Radcliffe onur konuğu olarak yer aldı. 
10 dünya rekoru sahibi rekortmen at-
let, Antalya’da bu atmosferde koşma-
nın çok keyifli olduğunu belirtti. Paula 
Radcliffe, “6 yaşından beri koşuyorum. 
2002 ve 2019 dünya maraton rekorla-
rına sahibim. Burada onur konuğu ola-
rak koşmak benim için keyifli. Böyle 
koşu festivallerini çok beğeniyorum, 
bütün şehir içinde yer alıyor ve şehir 
için harika fırsatlar sunuyor. Herke-
si Antalya’ya çeken güzel bir etkinlik” 
dedi. Antalya’da olmaktan duyduğu 
mutluluğu dile getiren Radcliffe, “An-
talya’ya daha önce fiziksel olarak gel-
medim ama Avrupa Kros Şampiyona-

sı’nda yorumculuk yaptım. Antalya’yı 
o sırada gözlemleme fırsatım oldu. Bu 
şehrin böyle bir festivale ev sahipli-
ği yapması harika. Çocuklar, gönüllü-
ler, sporcular... Herkesin içinde yer al-
dığı bu ortam çok kıymetli. Emekli bir 
koşucu olarak bu atmosferin içinde ol-
mak beni çok mutlu ediyor” diye ko-
nuştu. Dünya rekorları hakkında konu-
şan Radcliffe, “Bu rekorları kırmak çok 
fazla hazırlık ve çalışma gerektiriyor. 
İlk rekor denememde maratonda reko-
ru 6 saniye ile kaçırdım ancak 6 ay bo-
yunca daha yoğun çalışıp rekoru kır-
dım. Hayatta bir amaç koyarsınız ve 
bu amaca hazırlanırsınız. Bu amacı ba-
şardığınız zaman bu, çok tatmin edici 
bir duygu, çok iyi hissettiriyor” dedi.

Runtalya’nın 20 yıllık yolculuğundan 
bahseden organizasyon sahibi TURSET 
Genel Müdürü Özgür Emeklioğlu, “20 
yıl önce bir Alman çift Antalya’ya tati-
le geliyor. Mart ayının başlarında hava 
koşullarına hayran kalıyorlar ve ‘Ne-
den burada bir maraton yapılmamış?’ 
diyorlar. 600 kişiyle başlayan bu serü-
ven, bugün 65 ülkeden 10 bin sporcu-
nun katıldığı dev bir organizasyona dö-
nüştü” dedi. Etkinliğin sadece sportif 
değil, sosyal yönüyle de dikkat çektiği-
ni vurgulayan Emeklioğlu, “Çocuk ko-
şuları düzenleniyor, sonrasında ana 
maraton var. Sporun yanı sıra STK’lar, 
sponsor markalar, konserler ve çeşitli 
aktivitelerle şehir adeta sporla bütün-
leşiyor. Tam bir spor festivali havası ya-

ratıyoruz” diye konuştu.
Yerli ve yabancı sporcuların her yıl 

artan ilgisi olduğunu belirten Emekli-
oğlu, “Bu yıl 2 bini yabancı olmak üze-
re toplam 10 bin katılımcı var. Maldiv-
ler’den bile gelen sporcular bulunuyor. 
Hedefimiz, katılımı 10 bin yerli ve 10 
bin yabancı olmak üzere eşitlemek” 
dedi. Runtalya’nın Antalya ve Türki-
ye’nin tanıtımına ciddi katkı sağladığı-
nı söyleyen Emeklioğlu, “Spor turizmi 
dünyada hızla gelişiyor. Runtalya’nın 
sezon öncesine denk gelmesi, Antalya 
turizmine sezon açılışı gibi bir etki ya-
ratıyor. Bu organizasyonla kent ekono-
misine doğrudan 5 milyon TL’lik eko-
nomik girdi sağlıyoruz” diye konuştu.  
DHA

NİSAN ayında kar sürprizi yaşandı. Ak-
seki-Seydişehir karayolunda 5 kilometre-
lik mesafeye kar yağdı. Kar yağışı yaklaşık 
iki saat sürdü. Karayolları ekipleri iş maki-
nası ile anında kar temizleme ve tuzlama 
çalışmaları yaptı.

Antalya’yı Konya’ya bağlayan Akse-
ki-Seydişehir yolunda ve 1825 metre ra-
kımlı Alacabel’de hava sıcaklığının düş-
mesiyle birlikte kar yağdı. Kar yağışı saat 
16.30 sıralarında Akseki-Seydişehir kara-
yolunun yaklaşık 5 kilometrelik mesafe-
sinde etkili oldu. Bölgede kar yağışı ile bir-
likte Karayolları ekipleri iş makinası ile kar 
temizleme ve tuzlama çalışmaları başlattı. 
1825 metre rakımlı Alacabel’de kısa süren 
yağış sonrası kar kalınlığı 3 santimetreye 
ulaştı. Kar yağışının başlaması ile birlikte 
Akseki Bölge ekipleri 1825 metre rakımlı 
Alacabel’güvenlik önlemleri aldı.   İHA

KEPEz Belediyesi, Kariyer ve İstihdam 
Günleri kapsamında iş arayan ve staj yap-
mak isteyenleri 60’dan fazla firmayla bu-
luşturuyor. Kariyer ve İstihdam Günleri, 
Mimar Sinan Kongre Merkezi’nde 9-10 Ni-
san tarihlerinde düzenlenecek.

Kepez İş ve İstihdam Geliştirme Merke-
zi, iş arayanları ve staj yapmak isteyen-
leri yine Türkiye’nin önde gelen firmala-
rıyla bir araya getiriyor. Kepez Belediyesi, 
Kariyer ve İstihdam Günleri kapsamın-
da bu sefer iş arayan ve staj yapmak is-
teyenler için büyük bir buluşma düzenli-
yor. Alanında lider 60’dan fazla firmanın 
katılacağı Kepez’in Kariyer ve İstihdam 
Günleri, 9-10 Nisan tarihlerinde Mimar Si-
nan Kongre Merkezi’nde gerçekleştirile-
cek. İş arayan ve staj yapmak isteyenler, 
sektörün en iyileriyle kariyer yolculuğu-
na çıkma şansını yakalayacak. Bu büyük 
buluşmayla insanlar, Türkiye’nin önde ge-
len firmalarıyla kariyerlerini ileriye taşı-
ma, yeni fırsatlar keşfetme ve iş dünyası-
nın dinamikleri hakkında bilgi alma şansı 
yakalayacak. Kepez Belediyesi’nin İş ve İs-
tihdam Geliştirme Merkezi, sayesinde iş 
arayanlar kapı kapı dolaşıp iş aramak zo-
runda kalmazken, işverenlerde istedikle-
ri kriterlere uygun elemanlara rahatça ula-
şabiliyor. Kepez Belediyesi’nin iş arayanlar 
ile işverenleri bir araya getiren istihdam 
hizmetlerinden yararlanmak isteyenlerin 
öncelikle Kepez İş ve İstihdam Geliştirme 
Merkezi’ne başvuruda bulunması gereki-
yor. İHA

GENÇLİK ve Spor Bakanlığı hi-
mayelerinde, Antalya Valili-
ği koordinasyonunda ve Antal-
ya Büyükşehir Belediyesinin 

destekleriyle gerçekleşen organizasyon, 
Fraport TAV Antalya Havalimanı işlet-
mesinin isim sponsorluğunda, uluslara-
rası markaların iş birliğiyle sporsever-
leri bir araya getirdi. 2006 yılından beri 
düzenlenen Runtalya, bu sene 20’nci 
yılında rengarenk bir konseptle spor-
severlerle buluştu. Yarışların startları 
verildikten sonra heyecan başladı. Ya-
rışlara katılanlar arasındaki bazı gö-
nüllüler sosyal mesajlar verirken, bazı 
vatandaşlar kucağında çocuklarıy-
la koşuya katıldı. Maratona katılanlar 
arasında görme engellilerin yanı sıra, 
tekerlekli sandalyesiyle, kimi de kuca-
ğında köpeğiyle yarışmayı tercih etti. 
Yarışlara 65 ülkeden gelen bin 800’ü ya-
bancı sporcu ve spor kulüplerinin yanı 
sıra İstanbul, Ankara, İzmir gibi büyük 
şehirlerden katılan 8 bini aşkın sporse-
ver Antalya’da bir araya geldi. Katılım-
cılar, Akdeniz’in eşsiz doğası ve tarihi 
dokusu eşliğinde koşarken unutulmaz 
bir deneyim yaşadı. Yarışların tamam-
lanmasının ardından koşuya katılan 
herkese katılım madalyası verildi.  DHA

Runtalya MaRatonu 
heyecanla koşuldu

Bu yıl 20’ncisi düzenlenen Runtalya, heyecanla koşuldu. 65 ülkeden bin 800’ü yabancı olmak üzere 
toplam 8 bin sporcu ve vatandaşın buluşmasında 5K, 10K, 21K, 42K, 10K Teams Run yarışları koşuldu

Bisiklet sporcuları 
kemer’de buluşuyor
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BİSİklET turizminin yaygınlaştırılması hedefle-
nen ilçede nisan ayında Rus ve Avrupalı spor-
cular mücadele erecekleri uluslararası organi-
zasyonlar öncesi kamp yapacak. ‘kemer Bisiklet 
Rotaları’ adlı proje kapsamında oluşturulan 
1000 kilometrelik parkurda sporcular antrenman 
yapacak. İlçe, kamp organizasyonun yanı sıra 
nisan ayında 4 ayrı bisiklet yarışına ev sahipliği 
yapacak. Organizasyonlar için binlerce sporcu 
kemer’e gelecek.

kemer Belediye Başkanı Necati Topaloğlu, “ke-
mer’in yaz sezonu dışında kalan aylarının spor 
turizmi ile hareketlendirilmesi amacıyla çalışma-
lar yaptık. Bu yaptığımız çalışmaların meyvelerini 
toplamaya başladık. Bisiklet turizmi ile ilkbahar 
ve sonbahar dönemlerinde binlerce sporcu 
kemer’e geliyor. Bölgemiz, turizm çeşitliliği 

bakımından çok zengin. Özellikle bisiklet turizmi, 
ilçemizin önümüzdeki yıllarda en büyük değer-
lerinden biri olacak. Buna yönelik hazırladığımız 
rota ve tanıtım çalışmalarımız ile ilçemiz artık bu 
yönde de tercih edilmeye başladı. Bisikletli turist 
profiline bakıldığı zaman gittikleri bölgede en az 
iki hafta kalıyorlar. Hedefimiz kemer’i dünya ça-
pında antrenman kampları için tercih edilen bir 
bölge ve dünya şampiyonası yarışlarına ev sahip-
liği yapan bir bisiklet destinasyonuna dönüştür-
mek” diye konuştu. kemer’de 10-13 Nisan 2025 
tarihlerinde TransTaurus DAĞ/GRAVEl Bisiklet 
Etap Yarışları, 18-19 Nisan 2025 tarihlerinde Akra 
Granfondo Yol Bisikleti Yarışları, 18-20 Nisan 
2025 tarihlerinde Sky to Sea MTB Enduro Bisiklet 
Yarışları, 28 Nisan 2025 tarihinde ise Cumhurbaş-
kanlığı Türkiye Bisiklet Turu yapılacak. DHA

Kepez’de kariyer
günleri başlıyor

Antalya’ya Nisan 
ayında kar sürprizi

akS’de Macar eserleri sergisi
ANTAlYA kültür Sanat’ta (AkS) 

Macaristan Ulusal Bankası koleksi-
yonu’nda yer alan eserler sergiye 
çıktı. ‘Hesaplar ve Tesadüfler’ adlı 
sergi, Antalya Ticaret ve Sanayi 
Odası (ATSO) Başkanı Yusuf Hacı-
süleyman, yönetim kurulu üyeleri 
Hakan Paklan, Murat Totoş, Mustafa 
Yayla, Hüseyin Sarı, Behçet Ülker, 
ATSO Eğitim Araştırma ve kültür 
Vakfı Başkan Yardımcısı Ömer Gilan, 
yönetim kurulu üyesi Onur Özer, 
Macar kültür Merkezi Müdürü Áron 

Sipos’un ev sahipliğinde AkS’nin 3 
ayrı salonunda açıldı. Vera Molnár, 
Dóra Maurer ile Gizella Rákóczy’ın 
sıra dışı eserlerinin yer aldığı ser-
ginin küratörlüğünü kinga Rózsa 
Hamvai, proje yönetimini de Aybüke 
koçak üstlendi.

Antalya’da bir ilk olan ‘Hesaplar 
ve Tesadüfler’ sergisine Akdeniz 
Üniversitesi Güzel Sanatlar Fakülte-
si’nden akademisyenler, öğrenciler, 
sanat danışmanları, sanatçı ve sanat-
severler yoğun ilgi gösterdi.  DHA

dünyaca ünlü atlet 
antalya’ya hayran kaldı
Bu yıl 20’ncisi düzenlenen Runtalya Maratonu’nun onur konuğu olan 10 dünya 
rekoru sahibi İngiliz atlet Paula Radcliffe, “Emekli bir koşucu olarak bu festival 

ortamında koşmak ve herkesle birlikte olmak beni çok mutlu ediyor” dedi
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